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توماس باخ، رئيس 
كميته بين المللي 
المپيك)IOC( با 
ارس��ال نامه اي به 
محمود خسروي وفا، 
رئيس كميته مل�ي 
الم�پي���ك اي�ران 
به خاطر ب�رگ�زاري 

م�راسم »سده المپي�ك« و تجليل از مدال آوران المپيك ايران به 
همراه خانواده هايشان تشكر كرد. 

در بخشي از اين نامه آمده است: »اجازه مي خواهم از ابتكار عمل 
جنابعال��ي در برگ��زاري مراس��م بزرگداش��ت دس��تاوردهاي 
ورزشكاران ايراني تشكر و قدرداني كنم. خبر، فيلم  و تصاويري 
كه به اينجانب ارسال كرده ايد، نمايانگر برگزاري مراسمي خاص، 

باشكوه و تأثير گذار بود.«

تشكرباخازخسرويوفا

اشرف رامين

فرصت كمي تا پايان ضرب الاجل كنفدراسیون 
فوتبال آس�یا به باش�گاه های ايرانی مانده و 
برخلاف ادعاي وزير ورزش مش�كل مالكیت 
مشترك سرخابي ها به قوت خود باقي است. 
درحالي كه واگذاري صوري پرس�پولیس به 
س�ازمان تامین  اجتماعي تنها راه حل موقت 
وزارت براي نجات اين باش�گاه بود، مديركل 
نظارت بر امور ش�ركت هاي تامین اجتماعي 
آب پاك�ي را روي دس�ت آقاي�ان ريخ�ت. 
با اينكه خبر حضور نوبتي استقلال و پرسپوليس 
در آسيا تكذيب شده بود، اما شواهد و قرائن اين 
ادعا را تأييد مي كند. س��ال گذش��ته در همين 
روزها آبي ها با چنين ش��رايطي مواجه و دو تيم 
به صورت صوري واگذار ش��دند تا مثلًا مشكل 
مالكيت شان حل ش��ود، اما همه چيز سركاري 
بود تا اس��تقلال بدهي هايش صاف نش��ود و از 
ليگ قهرمانان جا بماند. امس��ال اما گويا نوبت 
پرس��پوليس اس��ت! همانطور كه گفته مي شد 
س��ازمان تامين اجتماعي نه تنها از نظر قانوني 
نمي تواند اين مسئوليت را برعهده بگيرد، بلكه 

هيچ علاقه اي هم به اين كار ندارد. 
   پرسپولیس در خطر است

هفته گذشته بود كه جلسه اي با محوريت موضوع 
»كس��ب مجوز حرفه اي باش��گاه هاي استقلال 

و پرسپوليس« برگزار ش��د و كيومرث هاشمي 
صراحتاً تأكيد كرد بحث مالكيت اين دو باشگاه 
تمام شده است. طبق اعلام قبلي قرار بر اين بود 
در مدارك ارسالي به ای اف سی، مالكيت استقلال 
در اختيار يك شركت پتروشيمي )پتروشيمي 
خليج فارس( باش��د و پرسپوليس هم در اختيار 
تامين  اجتماعي. در م��ورد آبي ها كه حرفي  زده 
نمي شود، چون ظاهراً وزارت اين بار آنها را تحت 
مالكيت خود اعلام مي كند، ولي مديران سازمان 
تامين  اجتماعي وارد گود شده و اعلام كرده اند 

فعلًا تنها مالك ذوب آهن باقي خواهند ماند. 
طبق قوانين فوتبال حرفه اي، دو باش��گاه با يك 
مالك نمي توانند در رقابت هاي بين المللي حاضر 
شوند. ای اف سی نيز اين موضوع را يكي از شروط 
اصلي صدور مجوز حرفه اي قرار داده و تحت هيچ 
 ش��رايطي از موضعش كوتاه نمي آيد. برخلاف 
گذشته، مدارك خلاف واقع و سندسازي ها نيز 
نمي تواند اين مش��كل را حل كن��د و اين يعني 
پرسپوليس چه تحت مالكيت تامين اجتماعي و 

چه وزارت ورزش از آسيا حذف خواهد شد. 
   پرسپولیس به جاي بدهي دولت

جمش��يد مهراب��ي، مدي��ركل نظ��ارت ب��ر امور 
ش��ركت هاي تامي��ن اجتماع��ي در واكن��ش به 
اينكه پرس��پوليس در ازاي بدهي دولت به تامين 

اجتماعي واگذار مي شود با اشاره به زيان ده بودن 
اين باش��گاه مي گويد:  »ما مالك 56 درصد سهام 
ذوب آهن اصفهان هس��تيم و اكنون مالكيت اين 
باشگاه را در اختيار داريم. ماده 3 با مقررات صدور 
مجوز حرفه اي كنفدراس��يون فوتبال آسيا امكان 
ارائ��ه مجوز حرف��ه اي براي مالكيت مس��تقيم يا 
غيرمستقيم بيش از يك باش��گاه را نمي دهد. در 
واقع اساس��أ از ريشه مش��كل داريم كه بخواهيم 
مالكيت پرسپوليس را در اختيار بگيريم و بار ديگر 
بحث مالكيت مشترك پرسپوليس پيش مي آيد. 
نكته بعدي اين است كه سازمان تامين اجتماعي 
به 47 ميليون بيمه شده تعلق دارد و حق بيمه اي 
را كه دريافت مي كند بايد جايي ببرد كه سوددهي 
بالاتري داشته باشد. همه مي دانيم باشگاهداري در 
ايران خيلي بازده بالايي ندارد و اگر هم داشته باشد 
حوزه هاي ديگري هستند كه مي توانند سوددهي 
بيشتري داشته باشند كه ما بتوانيم حقوق ماهانه 

بازنشسته ها و كارگران را پرداخت كنيم.«
مهرابي در ادامه به نگراني بازنشس��تگان اشاره 
كرد و اينكه پرسپوليس براي تهاتر بدهي دولت 
به اين سازمان پيشنهاد شده است: »ذي نفعان 
اصلي سازمان كه بازنشستگان هستند از طريق 
كانون بازنشستگان بارها و بارها مخالفت و نگراني 
خود را بابت اين انتقال اعلام كرده اند. نمايندگان 

مجلس نيز مخالفت اين موضوع هس��تند. من 
نيز به عنوان فردي مسئول در س��ازمان تامين 
اجتماعي و هم فردي كه پرسپوليس��ي است و 
علاقه و عشق شديدي به اين تيم دارد، مي گويم 
فارغ از مس��ائل قانوني، واگذاري پرسپوليس به 
تامين اجتماعي از چاله به چاه افتادن است. اصلًا 
مسئله خريد باشگاه پرسپوليس توسط سازمان 
تامين اجتماعي مطرح نيس��ت، بلكه پيشنهاد 
شده به  جاي بخش��ي از بدهي سنگين دولت به 
سازمان تامين اجتماعي، باش��گاه پرسپوليس 
منتقل شود! ما درخواس��تي براي خريد باشگاه 
پرس��پوليس نداده ايم و اين پيشنهاد احتمالاً از 

سوي خود دولت بوده است.«
   حرف هاي تكراري

جالب اينك��ه وزارت ورزش همچنان بر مواضع 
خود اصرار دارد تا جايي كه سيدشروين اسبقيان، 
معاون ورزش قهرماني وزارت ورزش در خصوص 
مالكيت پرسپوليس مي گويد: »وزارت ورزش به 
دنبال تيمداري و باش��گاهداري نيست. وزارت 
ورزش دس��تگاه ناظر بر عملكرد باشگاه هاست. 
اين اتفاق پيگيري مي ش��ود كه زودتر بيفتد تا 
تكليف دو باشگاه محبوب مشخص شود. چيزي 
در مورد واگذاري پرس��پوليس ب��ه جاي بدهي  

دولت نشنيده ام.«

پرسپوليس
آمادهحذفازآسيا!

كس��ب عنوان س��ومي ج��ام جهان��ي فوتبال 
س��احلي، آن هم براي دومين ب��ار كار بزرگي 
بود كه ش��اگردان عل��ي ن��ادري آن را محقق 
كردند. هرچند كه بچه هاي خوب س��احلي باز 
ايران مي توانستند فيناليست مسابقات و حتي 
قهرمان هم باشند، اما بي شك پاداش درخشش 
غيرقابل انكار تيم ملي فوتبال ساحلي ايران در 
جام جهاني دريافت حوال��ه ورود خودرو نبود.

اما پاس��خ نادري، س��رمربي تيم مل��ي  فوتبال 
س��احلي ايران در اين خص��وص جالب توجه 
بود: »البته كه پاداش هاي گذشته، همه تسويه 
ش��ده و در جام جهاني هم پاداش هر پيروزي 
به اعضاي تيم پرداخت ش��د، اما خواس��ته ما 
چيز ديگري اس��ت. حق اي��ن بازيكنان خيلي 
بيشتر از اينهاست. بازيكنان ما به دنبال حواله 
خودروهاي وارداتي نيستند و خودشان را وارد 
اين مسائل نمي كنند. بازيكنان تيم ملي فوتبال 

س��احلي به يك خودروي داخل��ي هم راضي 
هس��تند. خواهش من از مس��ئولان اين است 
ش��رايطي را فراهم كنند كه اعض��اي تيم ملي 
فوتبال ساحلي يك خودروي داخلي به قيمت 
كارخانه دريافت كنند. اين تفاوت ها اذيت كننده 

است و بايد به بازيكنان تيم ملي فوتبال ساحلي 
نگاه ويژه تري داشته باشند.«

درخواس��ت نادري در مقابل نش��اط و ش��ادي 
كه موفقيت و درخش��ش فوتبال ساحلي ايران 
در خلال جام جهاني به م��ردم هديه كرد چيز 

زيادي نيس��ت، خصوصاً كه تيم مل��ي فوتبال 
س��احلي به جاي خوابيدن در باد اين موفقيت، 
در حال برنامه ريزي جه��ت حضور پرقدرت در 
مسابقات جام بين قاره اي است كه آبان ماه سال 
آينده برگزار مي شود: »بعد از استراحتي كوتاه 
به دنبال اين هس��تيم كه در دو يا سه تورنمنت 
فوتبال ساحلي شركت كنيم تا خودمان را براي 
مس��ابقات جام بين قاره اي كه در آبان ماه سال 
آينده برگزار می شود، آماده و از عنوان مان دفاع 
كنيم. همچنين تصميم داريم بازيكنان جديدي 
را به اردو دعوت كنيم و تي��م »ب« پرقدرتي را 
تشكيل دهيم تا كم كم بازيكنان جديد بتوانند 

به تيم اصلي راه پيدا كنند.« 
اما بايد ديد مس��ئولان و تاج، رئيس فدراسيون 
كه چندي پيش پ��ز موفقيت هاي اي��ن تيم را 
مي داد توجهی به اين خواسته تيم ملی ساحلی 

می كنند يا نه.

دنبال حواله اتومبیل وارداتي نیستیم

نادري:حقشاگردانمبيشترازاينحرفهاست

 توقف برابر بیلبائو
2 مصدوم روي دست بارسا گذاشت

ژاوينااميدترازهميشه
كاتالان ها فرصت صعود به رده دوم لاليگا را از دس��ت دادند. درست 
در ش��بي كه خيرونا مدعي با يك گل ب��ه مايوركا باخت و بارس��لونا 
مي توانست با يك پيروزي در ورزشگاه مامس جاي اين تيم را بگيرد با 
تساوي بدون گل در برابر ميزبانش اتلتيكوبيلبائو متوقف شد. شاگردان 
ژاوي باز هم نتوانستند فاصله شان را با رئال صدرنشين كاهش دهند. 
رئ��ال 66 امتيازي فاصل��ه زيادي ب��ا خيرونای 59 و بارس��لوناي 58 
امتيازي دارد. هواداران بارس��ا اميدوار بودند تيم شان انتقام شكست 
تلخ در كوپادل ري را از بيلبائو بگي��رد، اما جز يك امتياز و مصدوميت 
دو هافبك تأثيرگذار چيزي عايدش��ان نشد. ژاوي هرناندز پس از اين 
ديدار سخت و نااميدكننده اظهار داش��ت: »بازي خوبي انجام نداديم 
و خوب حمله نكرديم. بايد يك گام رو به جل��و برداريم. از اين نتيجه 
ناراحت نيستم، چون در بهترين نسخه خودمان نبوديم. براي پيروزي 
نياز به نمايش بهتري داشتيم. اين موقعيت براي ما از دست رفت. تيم 
ما مي توانست بهتر باشد. نتوانستيم در جدول صعود كنيم. پيشروي 
براي ما دشوار بود و نتوانستيم در دوئل ها برنده باشيم. ما در اين بازي 
راحت نبوديم. از اين اتفاق خوشحال نيس��تيم. بايد خيلي پيشرفت 
كنيم. اين فرصت خيلي خوبي بود كه از دست داديم. احساس خوبي 
ندارم و نااميد هس��تم. بازي هاي غيرقابل قبول هم در هر فصل وجود 
دارد. نكته مثبت اين است كه در دفاع خوب بوديم. اين فرصت از دست 
رفت، مي توانس��تيم فاصله را كم كنيم و در جايگاه دوم قرار بگيريم. 
حالا بايد همه چيز را از نو شروع كنيم. ناراحت و نااميد هستيم، چون 

فوتبالي را كه مي خواستيم، ارائه نكرديم.«
آسيب ديدگي پدري و دي يونگ كار بارسلونا را سخت تر كرده است. 
سرمربي بارسلونا با اشاره به اين موضوع گفت: »اين باعث تأسف است. 
بايد ببينيم دوران نقاهت شان چقدر طول خواهد كشيد. مصدوميت 
بازيكنان خوب به نظر نمي رسد و مطمئناً روي ما تأثيرگذار خواهد 
بود. غيبت اي��ن دو بازيكن چند بازي به طول خواه��د انجاميد. روز 
ناراحت كننده اي براي ما بود. پدري و دي يونگ دو بازيكن تأثيرگذار 
ما هستند. پدري دوباره خيلي خوب شده بود. دي يونگ هم بازيكن 
تأثيرگذار ماس��ت. جاي آنها در تيم خالي خواهد ب��ود. جاي  خالي 
آنها در همين بازي نيز مش��خص بود. اميدواري��م مدت زمان دوري 
آنها كمتر از حد انتظار باش��د. اينكه دو هافبك را از دست داده ايم، 
بدشانسي بزرگي اس��ت. بايد حمايتمان را از پدري نشان دهيم و به 
او كمك كنيم كه برگردد. بايد در كنارش باش��يم. او هر كاري انجام 
می دهد تا خوب ش��ود. ما هم بايد كار خودم��ان را انجام دهيم و به 
او كمك كنيم تا مصدوميتش برطرف ش��ود. بدون شك مصدومان 

قدرتمندتر از قبل بازخواهند گشت.«

فريدون حسن

پاري سن ژرمن آماده صعود

شبسرنوشتبايرنوتوخل
دور برگشت مرحله يك هش��تم نهايي رقابت هاي ليگ قهرمانان اروپا 
امشب با برگزاري دو ديدار آغاز مي شود؛ بايرن مونيخ و پاري سن ژرمن 
به عنوان دو مدعي قهرماني اين رقابت ها امش��ب ب��ه مصاف لاتزيو و 
رئال سوسيداد مي روند و اميدوارند بتوانند با برتري مقابل اين دو حريف 

پرانگيزه يك گام ديگر به فينال اين فصل نزديك شوند. 
باواريايي ها اين روزها اصلًا حال و روز خوبي ندارند. آسمان بايرن مونيخ 
با توماس توخل ابري است و آنها حتي براي قهرماني در بوندس ليگا هم 
شانس زيادي ندارند، اما می خواهند در اروپا جبران كنند. با اين حال 
امشب هرچند در زمين خودش��ان به ميدان مي روند، ولي كار سختي 

مقابل لاتزيو در پيش دارند. 
 بازي رفت دو تيم در تورين با برتري يك بر صفر ايتاليايي ها به پايان 
رس��يده، بردي كه هرچند كمرن��گ و ضعيف به نظر مي رس��د، اما با 
توجه به حال و روز بايرن مونيخ و نتايج عجيب و غريب اين تيم در اين 
فصل، حتي در خانه مي تواند بس��يار تأثيرگذار باشد و حكم به صعود 

لاتزيو بدهد. 
بايرن در جدول بوندس ليگا دوم است و لاتزيو جايگاهي بهتر از نهمي 
در سري آ ندارد، اما داستان بازي امش��ب كاملًا متفاوت است. لاتزيو 
مي تواند بايرن را حذف كند، حذف��ي كه حتماً پرونده توخل را هم در 

بايرن مي ببندد. 
اما پاری س��ن ژرمن امش��ب در حالي ميهمان رئال سوسيداد است كه 
بازي رفت را با نتيجه 2 بر صفر برده و با خيالي آس��وده گام به ميدان 
مي گذارد. البته حواشي اخير امباپه روي روند نتيجه گيري تيم لوئيس 
انريكه اثر گذاشته و شايد اين مربي اسپانيايي در بازگشت به كشورش 
با نتيجه اي غافلگير كننده روبه رو ش��ود، اما با تمام اين حرف ها به نظر 
نمي رسد سوسيداد بتواند س��د راه پاريس��ی ها براي صعود به مرحله 

يك چهارم نهايي شود.
سوس��يداد هم اكنون در رده هفتم جدول رده بندي لاليگا قرار دارد و 
پاري سن ژرمن هم مثل تمام فصل هاي گذشته صدرنشين لوشامپيونه 
اس��ت. به تمام اينها بايد اضافه كرد حس��رت قهرماني پاريسي ها در 
ليگ قهرمانان را كه باعث مي ش��ود آنها امش��ب براي صعود از جان 

مايه بگذارند. 
اندوخته دو گل براي ش��اگردان انريكه اندوخته مناس��بي به حساب 
مي آيد و مي تواند آنها را راهي مرحله بعد كند، اما بر هيچ كس پوشيده 
نيست كه كار پاري سن ژرمن در مراحل بعدي بسيار دشوارتر خواهد 
بود، چراكه آنها مثل هميشه در قواره قهرماني اروپا نيستند و فقط اسم 
و رسمي دارند كه هيچگاه در بزنگاه ها به كارشان نيامده و بايد ديد كه 

امسال سرنوشت چگونه براي آنها رقم خواهد خورد.

شيوا نوروزي
      گزارش  یک

اصراردولت
،انكارتامين

اجتماعي؛مخالفت
بازنشستگانو

مجلس

   شميم رضوان

دنيا حيدري

مديرانبيدغدغهوتصميماتپيشپاافتاده!
تصميمات اتخاذ شده در ورزش ايران گاهی از سر شكم سيري است، نه در 
راستاي رشد و توسعه يا حتي رفع و رجوع مشكلات! درست مانند تصميم 
پيش پا افتاده اي كه در خ��لال برگزاري انتخابات فدراس��يون آمادگي 
جسماني گرفته شد و نش��ان از عدم دغدغه مندي مسئولان داشت. در  
حاشيه  برگزاري انتخابات اين فدراسيون، شروين اسبقيان، معاون توسعه 
ورزش قهرماني و حرفه اي به جاي گوش��زد كردن مش��كلات به رئيس 
جديد و تأكيد جهت ايجاد رشد و توسعه رشته آمادگي جسماني،  ترجيح 
داد روي  مس��ئله اي زوم كند كه هيچ دردي از اين رش��ته دوا نمي كند. 
اس��بقيان در مجمع انتخاب تأكيد كرد كه بايد نام فدراسيون آمادگي 
جسماني تغيير كند و با رأي گيري انجام شده توسط اعضاي مجمع، نام 

فدراسيون به آمادگي جسماني و تندرستي تغيير كرد! 
اما سؤال اينجاست كه تغيير ايجاد شده چه دردي از آمادگي جسمانی 

جامعه را دوا مي كند و كدام مشكل را از سد راه برمي دارد؟
متأسفانه روند تصميم گيري ها گاهی به گونه اي است كه تصور مي شود 
آقايان كوچك ترين دغدغه اي ندارند و براي سر نرفتن حوصله و جهت 
س��رگرمي اس��ت كه تصميم گيري مي كنند. تصميمات��ي كه نه تنها 
س��ودي در پي ندارد كه مي تواند هزينه آفرين هم باش��د. براي نمونه، 
فدراسيون آمادگي جس��ماني حالا بايد براي اضافه شدن يك پسوند 
س��اده هزينه هاي زيادی كند، از تغيير سربرگ ها و سررسيدها گرفته 
تا مهر و تابلوها و اين تنها يك بعد ماجراي تصميمي اس��ت كه اتخاذ 
آن برخلاف نمايش��ي كه آقايان به راه انداختند، كوچك ترين سودي 
براي اين رشته ندارد، اما بي ش��ك هزينه هاي بسياري روي دست اين 
فدراسيون می گذارد. هزينه هايي كه مي توانست خرج افزايش سرانه 
آمادگي جسماني و حل و فصل اندكي از مش��كلات آن شود، اما حالا 

براساس يك تصميم غيرضروري، حيف و ميل می شود.
مريم كاظمي پور، معاون توسعه ورزش بانوان وزارت ورزش در نشست 
هم انديشي كه در زمان سرپرستي احمد گواري)رئيس منتخب مجمع( 
با مسئولان اين فدراسيون داشت، تأكيد كرده بود رسالت فدراسيون 
آمادگي جسماني، توليد محتوا و تبيين مباحث آموزشي است و بايد 
برای رشد و توسعه هرچه بيش��تر اين حوزه، پرورش مربيان آمادگي 
جسماني »بانوي« توانمند براي رشته هاي ورزشي مختلف در دستوركار 
قرار گيرد، اما ب��ا اتفاقي كه در جريان برگ��زاري مجمع انتخاباتي اين 
فدراسيون رخ داد، آقايان ثابت كردند اولويت هايشان نه توليد و محتوا 

و رشد و توسعه اين رشته كه مسائل بي اهميت و حاشيه اي است. 
فدراسيون آمادگي جسمانی مي توانس��ت هزينه اي كه قرار است صرف 
اضافه شدن يك پسوند كند را صرف اقدامات مهم تر و اصولي تري چون 
حضور مربيان در كلاس هاي بين المللي جه��ت ارتقای علمي و افزايش 
سطح كيفي، بالا بردن مشاركت مردم در اين حوزه ورزشي و اقدامات مؤثر 
ديگري كند، اما به نظر نمي رسد رشد، توسعه و ارتقای علمي و بالا بردن 
س��طح كيفي اين حوزه اهميت چنداني براي آقايان داشته باشد كه اگر 
داشت به جاي كار اصولي ، ترجيح شان اضافه كردن يك پسوند هزينه بر به 

نام فدراسيون نبود، اقدامي كه هيچ سودي در پي نخواهد داشت. 
البته رئيس جديد فدراسيون اين اقدام را موثر مي خواند و اسبقيان، معاون 
ورزير ورزش نيز از آن حمايت مي كند، اما پرواضح اس��ت كه هيچ كس با 
اضافه يا كم شدن يك پسوند يا پيش��وند به نام يك فدراسيون، ورزشكار 
نمي شود. آنچه باعث تشويق مردم جهت حضور در رشته هاي ورزشي چون 
آمادگي جسماني مي شود، اصولي كار كردن برای تشويق آنها و فراهم كردن 
شرايط و امكانات است، نه تغيير نام فدراسيون! اما لازمه مهيا كردن شرايط 
جهت تش��ويق مردم براي روي آوردن به ورزش داشتن ذهن ذغدغه مند 

است، نه حضور افرادي كه تصميماتشان فقط از سرباز كني است.

اخطار اطلاع از اجراى افراز قسمتى از زمين پلاك 6.115 بخش هشت اهواز در اجراى قانون افراز مشاعات مصوب 1357

مالكين مشاع پلاك 6/115 بخش 8 -اهواز طبق سامانه املاك در تاريخ 1402/08/12 آقاى نعمت االله 
جزايرى مالك 2 سهم از 100 سهم  ششدانگ (ضمناً سهمى آقاى نعمت االله جزايرى به مقدار 2 سهم 
مشاع از مقسم 100 سهم  ششـدانگ برابرنامه شـماره 950957  مورخ 1396/05/31 شعبه سوم 
اجراى احكام كيفرى اهواز در بازداشت مى باشد)-ستاد اجرايى فرمان حضرت امام خمينى(ره) 
مالك 13 سهم از 100 سـهم- شركت حمل و نقل تريلى داران اسـتان خوزستان مالك 10 سهم از 
100 سهم- شركت چند وجهى فولاد لجستيك مالك 30 سهم از100 سهم- محمد حسين مدرس 
5 سهم مشاع از 100 سهم- سيد محمدعلى مرتضوى 10 سـهم مشاع از 100 سهم- عباس مدرس 
6 سهم مشـاع از 100 سهم- سيد داوود كوچك على 6 سهم مشـاع از 100 سهم ششدانگ سابقه 
ثبت و سـند دارد و ميزان 28 سهم مشاع از مقسم 100 سهم ششـدانگ پلاك فوق بموجب سند 
قطعى شماره 29938 مورخ 1400/03/05 دفترخانه 303- اهواز سند قطعى شماره 219712 مورخ 

1401/07/25 دفترخانه 27 اهواز
با توجه به درخواسـت آقاى على باوى(مالك 28 سهم مشـاع از 100 سهم ششدانگ زمين پلاك 
6/115 بخش هشت اهواز) و دستور وارده ذيل گزارش 422642433 مورخ 1402/7/23 مبنى بر 
افراز پلاك فوق و با توجه به نامه هاى شماره -1401019019-1401/11/1 و شهردارى منطقه 2 اهواز 
و موافقتنامه 21/1/58460 مورخ 1401/6/6جهاد كشاورزى اهواز طبق قانون افراز و فروش املاك 
مشاعى مصوب آذر ماه سال 1357 و يا ارجاع امربه نماينده و نقشه پرداز ثبت اهواز و پس از مطالعه 
پرونده و بررسى سـوابق موجود معلوم گرديد كه  ششدانگ پلاك فوق به عنوان يك قطعه زمين 
به مساحت 5000  متر مربع با حدود و ابعاد مندرج در سـند مالكيت در مالكيت مالكين مشروحه 
فوق بوده ثبت و صادر گرديد كه آقاى على باوى به استناد ماده 2 قانون افراز و فروش املاك مشاع 
مصوب 57.8.22 درخواست اخذ گواهى افراز ملك فوق الذكر را نموده است كه مراتب دعوت به 
افراز طى شماره 150275620 مورخ 1401.12.6 به اداره فرهنگ و ارشاد اسلامى ارسال كه آگهى 
دعوت به افراز طى شماره 9136 مورخ 1401.12.7 در نشريه كار و كارگر منتشر كردند و مجدد طى 
نامه 1418228011 مورخ 1402/12/2 به ستاد اجرايى فرمان حضرت امام (ره) اعلام گرديد و ضمن 
حضور مجدد در محل وقوع ملك مشـخص گرديد مورد تقاضا به صورت يك قطعه زمين پى كنى 
شده كه در آن به ميزان 243/38 متر مربع احداث بنا و به مساحت 1400 متر مربع مى باشد ضمناً در 
خصوص تعديل قيمت مثلى و قيمى ( كه قانون و آيين نامه افراز و فروش املاك مشاع مصوب 1357 
در اين خصوص مسكوت مانده است مراتب طى شماره 601/02/990 مورخ 1402/5/9 جهت تعيين 
تكليف به اداره كل ثبت اسـناد و املاك اسـتان گزارش گرديد كه اداره كل به موجب نامه شماره 
106/02/18829 مورخ 1402/6/20 اعلام نموده تطبيق قانون با موارد اعلامى از وظايف مسـئول 
واحد ثبتى بوده و مى بايست وفق مقررات به تكليف قانونى برابر قانون و آيين نامه مربوطه اقدام 
نمايد  ضمناً در خصوص تاييديه قابليت افراز يا عدم آن از رياست محترم اداره به موجب گزارش 
شماره 1521758552 مورخ 1402/09/08 استفسار گرديده كه ذيل گزارش مزبور موافقت خود را 
در صورت عدم تضييع حقوق ساير مالكين مشاعى اعلام نموده كه پس از دستور رياست محترم 
برابر مقررات و ضمن بازديد مجدد معلوم گرديد مورد تقاضا طبق وضع موجود  بصورت دو قطعه 
مى باشد كه سهم ساير مالكين مشاعى به عنوان يك قطعه زمين واقع در سمت شمالى به مساحت 
3600 متر مربع و سهمى آقاى على باوى به عنوان يك باب ساختمان به مساحت 1400 متر مربع واقع 
در سمت جنوبى مى باشد و متقاضى از لحاظ قيمت و ارزش و محل موافقت دارد ضمناً شهردارى 

منطقه 2 اهواز به موجب نامه شماره 1401019019 مورخ 1401/11/1 موافقت خود را با تفكيك قطعه 
مزبور اعلام نموده كه با توجه به گواهى بايگانى جهت سهمى ساير مالكين مشاعى پلاك 6/25145 
تعيين و جهت سهمى آقاى على باوى تحت عنوان يك باب ساختمان پلاك 6/25146 منظور گرديد 
بنابراين حدود و مشخصات قطعه مفروزى پلاك 6/25146  سهمى على باوى و باقيمانده پلاك به 

شرح ذيل تعريف مى گردد.
( ضمناً به موجب نامه شماره 1801874406 مورخ 1400/04/16 و 1423289937 مورخ 1402/11/08 
با شعبه سوم اجراى احكام كيفرى اهواز در خصوص موافقت با افراز مكاتبه گرديد كه شعبه مذكور 
طى نامه 140237990036026215 مورخ 1402/12/9 افراز را بلامانع اعلام نمود لذا با حفظ حقوق 
و محدوديت بازداشتى سهمى آقاى نعمت االله جزايرى در پلاك 6/25145 مفروزه نسبت به افراز 

سهمى آقاى على باوى اقدام گرديد)
مشخصات قطعات افرازى

1-شش دانگ يك باب ساختمان به شماره 25145  فرعى از 6 اصلى مفروز و مجزا شده از شماره 
115 فرعى واقع در ناحيه 2 بخش 8 حوزه ثبتى اهواز استان خوزستان به مساحت 3600 متر مربع 

جهت سهمى ساير مالكين مشاعى با حدود اربعه
شمالا:پى است بطول (50/00) پنجاه متر به خيابان احداثى

شرقا:در دو قسمت اول پى  است بطول (8)هشت متر به شماره بيست و پنج هزار و يكصد و چهل و 
هفت فرعى از شش  اصلى دوم پى است بطول (72) متربه شماره 6/25147 اصلى

جنوبا:پى است بطول (50/00) پنجاه متر به   شماره 6/25146 اصلى
غربا:پى است بطول (72) متربه خيابان احداثى-حقوق ارتفاقى برابر سند اوليه ندارد 

2-ششدانگ زمين به شماره 25146 فرعى از 6 اصلى مفروز و مجزا شده از شماره 115 فرعى واقع 
در ناحيه 2 بخش 8 حوزه ثبتى اهواز استان خوزستان به مسـاحت 1400 متر مربع جهت سهمى 

آقاى على باوى با حدود اربعه
شمالا:پى است بطول(50/00) پنجاه متر بشماره بيسـت و پنج هزار و يكصد و چهل و پنج فرعى 

از شش اصلى
شرقا: در دو قسمت اول پى است به طول(8) هشت متر به شماره بيست و پنج هزارويكصد و چهل و 
هفت فرعى از شش اصلى دوم پى است به طول (20)بيست متر به شماره بيست و پنج هزار و يكصد 

و چهل و هشت فرعى از 6 اصلى
جنوبا: پى اسـت بطول(50) پنجاه متر به شـماره بيسـت و پنج هزار و يكصد و چهل ونه فرعى از 

شش اصلى
غربا:پى است بطول(28) بيست و هشت متر به خيابان احداثى – حقوق ارتفاقى برابر سند اوليه 

ندارد
لذا چنانچه نسبت به تصميم مزبور و موقعيت و حدود و مسـاحت ملك مورد افراز اعتراض داريد 
مى توانيد برابر ماده 2 قانون افراز و فروش املاك مشاع ظرف مدت 10 روز از تاريخ ابلاغ اعتراض 
خود را اعلام و به دادگاه شهرستان دادخواست اعتراض به افراز نموده و مراتب را به اين اداره اعلام 

و تصوير آن دادخواست را به اين اداره تحويل فرماييد.

مردانى- رئيس اداره ثبت اسناد و املاك ناحيه 1 اهواز
شناسه آگهى: 1679980

آگهى مناقصه
  نوبت  دوم   
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تاريخ شروع دريافت :  توزيع اسناد از يك روز پس از چاپ آگهى نوبت دوم آغاز شده و تا 7 روز پس از آن ادامه 
خواهد داشت .      تاريخ شروع :  ( از    1402/12/16   لغايت       1402/12/22   ) 

www.setadiran.ir  محل دريافت :  سامانه تداركات الكترونيكى دولت (ستاد) به نشانى
 تحويل اسناد : ( از   1402/12/23    لغايت    1403/01/07 ) 
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اجاره 5 دستگاه تانكر حمل نيتروژن با 
ظرفيت هاى 16 تن و 20 همراه كشنده جهت 

بارگيرى،حمل و تخليه نيتروژن در مناطق عملياتى
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مشخصات مناقصه :  
سهامى خاص

روش ارزيابى : بر اساس كسب حداقل امتياز مربوط به معيارهاى موجود در استعلام هاى ارزيابى كيفى كه 
توسط متقاضيان شركت در مناقصه تكميل مى شود، انجام مى گردد.(حداقل امتياز 50)

انواع تضامين قابـل قبول : ضمانتنامه بانكى و يا ضمانتنامه هاى صادره از سـوى 
موسسـات اعتبارى غير بانكى داراى مجوز فعاليت از بانك مركزى اصل 
فيش واريز وجه نقد به حساب شـماره 4001114006376636  نزد بانك 
مركزى جمهورى اسلامى ايران تحت عنوان تمركز وجوه سپرده شركت 
ملى حفارى ايران (شماره شـبا IR350100004001114006376636)  و 
سـاير تضمين هاى معتبر در آيين نامه تضمين معاملات دولتى به شماره  

50659  ت / 123402 مورخ 94/09/22 مورد قبول و پذيرش مى باشد. 

مـدت اعتبـار پيشـنهاد/ تضمين :                     
90 روز(بـراى يـك بار در 
سـقف مدت اعتبار اوليه 

قابل تمديد باشد)

 www.setadiran.ir  تذكر : تحويل اسناد به شركت:  كليه پيشنهادات در سامانه تداركات الكترونيكى دولت ( ستاد ) به نشانى
بارگذارى گردد و اصل ضمانت نامه به آدرس اهواز- بلوار پاسـداران بالاتر از ميدان فرودگاه – شركت 
ملى حفارى ايران – سـاختمان پايگاه عملياتى – طبقه اول پارت B – اتاق 107- دبيرخانه كميسيون 

مناقصات- شماره تماس 34148569 – 34148580-061 تحويل گردد.

سازمانآگهيهاي
روزنامهجوانتلفنيآگهيميپذيرد

88545488


